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Why call Neo ？
中文是：尼欧（译音）。

NEO，让人想起巴黎铁塔，十九世纪末，是钢铁的象征，给人简洁却坚挺，牢固的感觉。

其寓意是：像巴黎铁塔一样的简洁好看，稳固挺拔。

NEO

The product associates the Eiffel Tower, which was a symbol of steel at the end of the 19th century, representing the simple and stable image. 

The Design concept:  Neo product is as simple and good-looking as the Eiffel Tower Paris.



Product
产品

仿皮漆和实木的混搭突出产品的庄重时尚。桌子可以左右互换，而且毫不影响写字

位的舒适度，更方便各种不同方位的办公室。 

 Neo executive desk

2200L*2000W*750H    

Lacquer in leather effect and veneer texture are matching to highlight the elegance and fashion 

of the product

The desk can be set both in right return and in left return cabinet, fitting for various office 

rooms and layout plans.

NEO 班台

 Neo executive desk

NEO 班台

NEO workstation

NEO 职员桌

Triangular table

三角形会议桌

Rectangular table

矩形会议桌

120 ° workstation

120°工作站



120°工作站

120°工作站适合开放式沟通空间，对小组之间的交流等有很大的帮助。无需占用会议空间，

既可以进行各种交流，也与休闲沙发相结合。

120 ° workstation

120 ° workstations suitable for open communication space, is of great help to the communication between 

the teams. No need to occupy meeting space and can also be combined with lounge sofa

7512L*3117W*1050H

屏风隔断的智能办公桌，屏风上更是可以了多功能的应用，搭配小挂件的使用，让桌面更

加的整洁。可与主管位相结合，使办公空间更灵活。

4500L*1400W*750H

A smart desk with panels, on which accessories and parts are hanging, is becoming more multifunctional 

and neat on the desk top. Workstation and manager desk can be combined to set up more flexible office 

space.

NEO 职员桌 NEO workstation



三角形会议桌 Triangular table

三角形会议桌适合开放式沟通空间，应对商务小型洽谈、社交，一对一交流等。无需占用会议空间，

既可以进行会议交流，也可用作休闲产品使用。

The triangle conference table is suitable for open communication space, dealing with small business negotiation, 

social interaction and one-to-one communication. There is no need to take up the meetingspace. It can be used for 

both meetings and lounge products.

Φ1200/1400*750H

矩形会议桌 Rectangular table

矩形会议桌：板式台面，金属台架，配金属翻线盒。简洁的线条，四周圆角设计。应用封

闭会议室中型会议室，适用中大型会议。

L2200*W1200*H750 / L3000-W1500*H750 / L3800*W1500*H750

Rectangular conference table: MFC table top, metal frame structure and metal cable management box, 

simple product outline and soft edge design to the desktop corners.  The table is for meeting rooms, 

medium conference room and boardrooms.



梯形会议桌 船形会议桌 NEO 班台 120°工作站 NEO 职员桌 三角形会议桌

Trapezoidal meeting table  Boat-shape Conference table  NEO Executive Desk  120 ° Workstation  NEO Workstation  Triangle Conference Table

办公区

会议区

高管区
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Material
材质

  walnut (mountain)

1009 - 24

1009 - 26A transparent glass

VID - 017s Iron ash

spraying Vcs - 004

③

栗色胡桃木

1009-24

喷涂 VCS-004

VID-017S 铁灰

VID-017S 铁灰1009-24


